



建筑师顾问

Plaza Real nº 17 sobreático 08002 Barcelona
T +34 930078030 M +34 662380988
e-mail tejadac@coac.net www.ctarquitectoasesor.com

现代建筑的变化：

ARCHITECTURE IN CHANGING TIMES:

1. 调整预算成本：建筑师收入不按工程的进度和整体工程花费的百分比计算。
ADJUSTED AND COMPETITIVE COSTS: Closed budgets. Not to percentage executed work.
2. 专业设计：对设计，装修，装潢餐馆，店面和商场具有丰富的经验。
SPECIALIST IN REFORMS: Extensive experience in commercial spaces and hostelry rehabilitation.
3. 根据客户要求而设计，适合各种具有个性化的客户。
CUSTOMIZED TREATMENT TO THE CLIENT.
4. 现代设计与创新：清晰的建筑体系，持续有效标准化的工程工作质量和周到的服务。
CONTEMPORARY AND INNOVATIVE DESIGN: Functional and adapted to each client. Sober, quality, anonymous and to the service of society architecture. Sustainability criteria, standardized and effective work.
5. 快速合法化：快速通过和获得营业执照。
QUICK LEGALIZATION: licensing and management with the Administration.
6. 选择最佳最好的工业成本，确保最高的质量和最好的价格。
BEST INDUSTRIALS SELECTION AT THE BEST PRICE: To ensure the highest quality at the best price.
7. 遵守交货的条款：在指定时间内完成工程以实现对客户承诺。
TERMS OF DELIVERY COMPLIANCE: Work custom address to achieve customer commitments.
8. 专业认可：所有作品均有本国和外国的媒体专家在不同的专业杂志上进行过刊登。
PROFESSIONAL RECOGNITION: All works published in national and specialized media.
9. 工程的保证：所有工程在没有得到项目参数的完全符合不算完整。
"POST-WORK" WARRANTY: The work completion is not considered until full project parameters compliance.
10. 在客户没有选择和确定工程以前不收取任何费用。
PREVIOUS STUDIES WITHOUT COMMITMENT.

